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At the vanguard of public health education, the JC School of Public 
Health and Primary Care has designed the first public health undergraduate 
programme in Hong Kong, Bachelor of Science in Public Health. This 
programme is benchmarked against world-class, it provides students with 
valuable insight into population health issues, including the social 
determinants of health, biostatistics and epidemiology fundamentals, 
emergency preparedness and disaster response, infectious diseases, 
and health services reform.

賽馬會公共衞生及基層醫療學院作為公共

衞生教育的先驅，在香港編訂首個公共衞

生理學士學位課程，以世界級大學課程作

基準，讓學生在大眾健康範疇上擴闊視

野，例如認識影響健康的社會因素、生物

統計學及流行病學基礎、危急預防及災難

應變、傳染病學和醫療服務改革等。

About BSc in Public Health 關於公共衞生理學士

Bachelor of Science in

老年學理學士課程
Gerontology
特別為副學士及高級文憑畢業生而設的兩年制課程

 A special 2-year programme for articulation by sub-degree graduates
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About BSc in Gerontology 關於老年學理學士課程

In response to the expanding ageing population and the associated aged 
care workforce shortage in Hong Kong, The Jockey Club School of Public 
Health and Primary Care offers this UGC-funded two-year full-time Bachelor 
of Science in Gerontology articulation programme. It aims at equipping 
students with knowledge and skills to take on aged care service planning; 
interdisciplinary coordination; planning and implementing care management, 
empowerment programmes, telecare and transitional care in a wide variety of 
elderly health and social care settings. 

因應本港人口急速老化及長者服務人手短缺，
賽馬會公共衞生及基層醫療學院開辦此兩年全
日制銜接學士課程，使學生具備知識和技能，
能夠在各種長者健康及社區照顧服務機構負責
安老服務規劃；協調跨範疇長者服務；策劃及
推行照護管理、自強展能計劃、遙距照護和過
渡期照顧服務。


